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W § 13 ust. 1 pkt 4 ppkt b tiret drugi otrzymuje następujące brzmienie: ,,KDL.2 - do 12m, 
z fragmentarycznym poszerzeniem przy skrzyżowaniach i łukach do 15m oraz P,oszerzeniem 
do 48m w rejonie skrzyżowania z ul. Kazimierza Kostaneckiego." 
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W wyniku wprowadzenia poprawki do projektu planu mIe1scowego, wprowadza się odpowiednie 

zmiany w treści i załączniku graficznym doprowadzając do ujednolicenia i zapewnienia spójności 

z prawem proponowanych rozwiązań. Wprowadza się niezbędne korekty redakcyjne oraz graficzne 

i opisowe w załącznikach tekstowych oraz w załączniku graficznym wynikające z przyjętej 

poprawki. 

UZASADNIENIE 

Mieszkańcy protestujący przeciwko poszerzeniu ulicy Obronnej podnoszą argumenty, że nowa 
szerokość proponowana pod zajęcie pasa drogowego wchodzi w ich nieruchomości oraz 
zabudowania, a przede wszystkim ogrodzenia. 

Radni z Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska odbyli wizję w terenie jeszcze 
w 2021 roku. W ramach tego wyjazdu odbyło się wspólne z mieszkańcami przejście ulicą Obronną 
aż do pętli przy ul. Kostaneckiego. Podczas prac w Komisji PPiOŚ protesty mieszkańców były 
poddane dokładnym analizą i szerokim konsultacją wewnątrz jednostek odpowiedzialnych za 
uzgodnienia drogowe: 

- ZDMK negatywna ustna opinia do zwężenia zajętości pasa drogowego poniżej 12 metrów -
jednocześnie zostaliśmy poinformowani, że ewentualne zwężenie poniżej 12 metrów możliwe jest 
dopiero na etapie projektowania przebudowywanej drogi w ramach uzyskania odstępstwa od 
obowiązujących przepisów. 

- ZTP chce podtrzymać ulicę Obronną w parametrach pozwalających dopuszczenie nią komunikacji 
zbiorowej. 

-MIR nie przybył na żadne spotkanie. 

Poprawka ma charakter porządkujący oraz doprecyzowujący dotychczasowe zapisy projektu planu. 
Raczej nie spełnia wszystkich oczekiwań zgłoszonych przez mieszkańców i właścicieli nieruchomości 
z omawianej ulicy ale jednocześnie nie powoduje ponownego wyłożenia projektu panu miejscowego 
do publicznego wglądu oraz ma realną szansę na pozytywne uzgodnienia branżowe - jeśli będą 
konieczne. 

Mając na względzie oczekiwania mieszkańców proponuje się powyższą zmianę. 


